

## 2010 年聯合書院教職員校友運動同樂日 27/3/2010 United College Sports Games Day for Staff and Alumni 2010



左起：院務主任李雷寶玲女士、書院輔導長王香生教授、書院生活委員會主席陳鷹強教授伉儷及體育部陳德有博士主持剪綵儀式。  
From left: Mrs Christina Li, College Secretary, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Professor and Mrs Chan Ying-keung, Chairman of College Life Committee and Dr Chan Tak-yau, Physical Education Unit, officiated at the ribbon cutting ceremony.



書院輔導長王香生教授及資深書院導師潘克廉先生與出席同樂日的教職員及校友合照。  
Professor Stephen H S Wong, Dean of Students and Mr Joachim H L Poon, Senior College Tutor, posed a group photo with staff members and alumni.



教職員及校友隊伍進行籃球、乒乓球及羽毛球友誼賽。  
Staff and alumni teams competed in basketball, table tennis and badminton games.

### 校友講座第九講 29/3/2010 9<sup>th</sup> Alumni Talk

書院邀得從心會社主席吳思源先生(77/社會)擔任主講嘉賓，講題為「當幸福來敲門——談運氣與人生」。

The College was honoured to have Mr Ng Sze-yuen, Chairman, Soul-Mate Co. Ltd., (77/SOC) to deliver a talk on "Good Luck and Life".



院長馮國培教授(右)致送紀念品予嘉賓講者吳思源先生。  
Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to the guest speaker, Mr Ng Sze-yuen.

### 思源文娛中心消息——餐酒工作坊 30/3/2010 UC Si Yuan Amenities Centre - Workshop on Wine Appreciation



思源文娛中心會所管理委員會主席兼酒店及旅遊管理學院謝靜憶教授主講餐酒工作坊，逾四十多名師生及校友出席。  
Professor Eliza C Y Tse, Chairperson of the College Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee cum Professor, School of Hotel and Tourism Management, conducted a workshop on wine appreciation. Over 40 students, staff and alumni attended.